
سرمربی تیم ملی فوتسال ایران اظهارکرد که نتیجه دیدار 
با آرژانتین برای وی اهمیت چندانی ندارد و افزایش تجربه 

ملی پوشان نکته مهم این بازی خواهد بود. 
 دیدار با آرژانتین 

وحید شمسایی درباره برگزاری 2 دیدار دوستانه تیم ملی 
فوتسال ایران در آرژانتین، گفت: از ابتدا با تیم های ملی آرژانتین، 
اسپانیا، پرتغال، برزیل و ژاپن رایزنی کردیم و دوست داشتیم در 
آستانه جام ملت های آسیا با این تیم ها بازی کنیم. با این حال 
مسابقات آمریکای جنوبی و اروپا در شهریور برگزار می شود 
و تیرماه به آرژانتین سفر می کنیم. در این سفر با آرژانتین و 
پاراگوئه بازی می کنیم که این دو دیدار برای ما خیلی مهم است. 

 دیدار با اسپانیا و پرتغال 
وی با تمجید از 2 حریف آینده تیم ملی فوتسال ایران 
بیان کرد: آرژانتین در دو دوره اخیر جام جهانی به قهرمانی و 
نایب قهرمانی رسید و پاراگوئه همیشه حریفی سخت بوده است. 
نباید فرصت دیدار با آرژانتین را از دست می دادیم و کارهای این 
مسابقه به سرعت انجام شد. برای دیدار با اسپانیا هم قرار شد خود 
را با برنامه مسابقات آسیایی و اروپایی هماهنگ کنیم و شرایط 

دیدار با پرتغال را بررسی می کنیم. با این وجود نمی خواهیم 
اعتبار خودمان را از بین ببریم و شلوغ کاری کنیم. 

 اردو 
سرمربی تیم ملی فوتسال ایران با بیان اینکه بازیکنان 
جدیدی وارد این تیم شده اند و تاکنون تیم آرژانتین را از نزدیک 

ندیده اند، اظهارداشت: آنها باید با چنین تیم هایی بازی 
کنند و از هیچ اسمی نترسند. خیلی مهم است که 
اولین بازی ملی یک بازیکن برابر یک تیم بزرگ باشد. 
همان طور که اولین بازی ملی من مقابل روسیه، قهرمان 

آن زمان اروپا بود. آقای »اصولی« تمام تلاش خود 
را برای این بازی های دوستانه می کند و توقعی 

جز این موضوع از او نداریم. وی با بیان اینکه 
تیم های لیگ برتری تمرینات خود را از هفته 
آینده آغاز می کنند، خاطرنشان کرد: باید 
بازیکنان را طی فرآیندی در اختیار بگیریم 
که باشگاه ها متضرر نشوند. اگر اولین دیدار 
دوستانه ملی پوشان با آرژانتین باشد، ترس 

آنها می ریزد و دیگر مهم نیست چند گل از حریف 

بخوریم. باید قدرت تجربی بازیکنان را بالا ببریم و کاری کنیم 
که این جوانان جایگاه خود را بدانند. در این شرایط می فهمیم 

نفرات جدید می توانند جا پای بزرگان بگذارند یا خیر.
 لغو جام باشگاه های آسیا 

سرمربی تیم ملی فوتسال ایران در مورد لغو جام باشگاه های 
آسیا بیان کرد: وقتی AFC  برای مقدماتی جام ملت های هزینه 
کرده، بعید بود مرحله نهایی بازی ها را برگزار نکند. برگزاری 
جا م باشگاه های آسیا اهمیت زیادی داشت و از لغو آن ناراحت 
شدم. تعدادی از بازیکنان ما می توانستند در این مسابقات 
بازی کنند و پخته تر شوند. جالب است که یوفا رقابت های 
سال آینده لیگ قهرمانان اروپا را هم برنامه ریزی کرده 
است. شمسایی درباره تکلیف مربی خارجی ای که 
قرار بود به کادرفنی تیم ملی ایران اضافه شود، به 
ت»تسنیم« گفت: مربی خارجی باید پیش از 
مرحله مقدماتی جام ملت های آسیا وارد کار 
می شد که حضورش کاربردی تر بود. او باید 
بازیکنان را در آن دوره زیرنظر می گرفت 
که »ماجدی« گفت شرایط فدراسیون 
مناسب نیست. وی اظهارداشت: مربی 
خارجی که یکماه قبل از جام ملت های 
آسیا به کادرفنی اضافه شود و با ما 

مطابقت نداشته باشد، کارآیی ندارد. 

وحید شمسایی، سرمربی تیم ملی فوتسال:

 مهم نیست چند گل از »آرژانتین« می  خوریم 
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دیدگــــــاه
 استقلال لایق ترین تیم برای قهرمانی بود

 
استقلال در فاصله 3 هفته مانده به پایان بیست ویکمین 
دوره لیگ برتر فوتبال به قهرمانی این رقابت ها رسید. این تیم 
کمترین نوسان را در رقابت های این فصل داشت و توانست 
با اجرای درست استراتژی های مدنظر خود زودتر از موعد 
به قهرمانی دست یابد. آبی پوشان از همان ابتدا خط دفاعی 
منسجمی داشتند و برنامه شان کسب پیروزی با حداقل 
اختلاف ممکن بود. قطعا برتری های دلچسبی نصیب استقلال 
نشد، ولی رسیدن به جام قهرمانی در اولویت بود و در سال های 
آینده کمتر کسی به خاطر دارد این قهرمانی با پیروزی های 
پرگلی رقم نخورد. البته با احترام به تمامی تیم هایی که در 
این فصل زحمت کشیدند تا بهترین نتیجه را به دست آورند 
اما استقلال لایق ترین تیم برای کسب عنوان قهرمانی بود و 
شایسته بالابردن جام است. با توجه به ظرفیتی که در این 
فصل استقلال داشت بدون شک می توانست صاحب 2 جام 
شود؛ اما در جام حذفی حرفه ای عمل نکرد و فرصتی طلایی 
را برای فتح دوگانه از دست داد. غفلت در هر رقابتی موجب 
خرسندی رقیب می شود و استقلال اجازه داد تا جام قهرمانی 
حذفی به جای آنکه به ویترین افتخارات این باشگاه اضافه شود 
نصیب تیم دیگری شود. در این فصل مدیریت بسیار خوبی 
بر عملکرد آبی پوشان تاثیر داشت. کادرمدیریت باشگاه اهل 
حاشیه نبود و مشکلات را جمع کرد تا تیم به دور از هرگونه 
مساله بیهوده ای تمرکزکافی را برای کسب جام داشته باشد. 
اگر کادرفنی و بازیکنان تجربه کافی داشتند این قهرمانی 
می توانست زودتر از هفته بیست وهفتم نیز به دست آید. 
استقلال نیاز به آرامش و ثبات داشت و در نهایت موفق شد 
به هدفی که مدنظر داشت دست یابد. گل گهر در این فصل 
عملکرد خوبی داشت اما 2 امتیازی که بابت این تیم به 
استقلال اضافه شد اگر کسر شود و این تیم کل ۷ امتیاز خود را 
هم به مجموع امتیازات خود بیفزاید بازهم بیش از ۱۰ امتیاز با 
استقلال فاصله دارد. از سویی دیگر تیم های سپاهان و پیکان 
هر کدام 3 امتیاز بابت جریمه گل گهر به دست آوردند؛ اما با 
وجود این امتیازات هم به قهرمانی نرسیدند. اینکه استقلال 
به قهرمانی دست یافت حاصل یک بازی نبوده و این تیم در 
2۷ هفته شکستی نداشت و اسیر نوسان خاصی نشد. گل گهر 
در بهترین شرایط، همانند پرسپولیس و سپاهان برای 
ایستادن در رتبه های پایین تر از صدر می ایستاد. اگر استقلال 
توانست پس از ۹ فصل قهرمان شود به خاطر آن بود که در 
ابتدای فصل استخوان بندی تیم حفظ و نفراتی کلیدی به تیم 
تزریق شد. در نقل وانتقالات نیم فصل هم بازیکنان خوبی به 
استقلال پیوستند. پرسپولیس که در 5 فصل اخیر قهرمان 
لیگ برتر شد در این فصل بازیکنان خوبی را از دست داد و 
جایگزین های خوبی را جذب نکرد. کمبود ستاره های فصل 
گذشته در عملکرد پرسپولیس محسوس بود و توان لازم برای 

رقابت با استقلال وجود نداشت .

آرمان ملی: سایت باشگاه پرسپولیس متنی را پس از پایان 
هفته بیست وهفتم لیگ برتر و از دست رفتن قهرمانی منتشر 
کرد که بخشی از آن به شرح زیر است: »تیم محبوب شما 
به دلایل متعدد که باید در پایان فصل بررسی شود، قهرمانی 
را از دست داده است. ما می دانیم برای شما که تیم تان 5 
فصل پیاپی، سزاوارانه قهرمان لیگ شده ، جام حذفی برده ، 
پیروزی در سوپرکاپ را جشن گرفته  و 2بار هم به فینال 
لیگ قهرمانان آسیا رسیده ، تحمل این روزها چقدر دشوار 
است. پرسپولیس، امروز دوباره به حمایت شما نیاز دارد. 
درست است که پرسپولیس قهرمانی را از دست داده؛ اما هنوز 
فصل به پایان نرسیده. نیاز داریم دوباره در کنارهم بایسیتم. 
این راه را ما یکبار باهم رفته ایم و پایان روشنش را دیده ایم. 

صبور باشیم و دوباره قدم در راه بگذاریم.«

فوتــــبالداخلی

سیدعلیموسوی
کارشناس فوتبال 

 

بازیکن پیشین تیم فوتبال استقلال اعتقاد دارد که شاگردان 
فرهاد مجیدی بهترین تیم لیگ بیست ویکم بودند و با شایستگی 
قهرمان شدند. »پیروز قربانی« درباره برتری 2 بر یک استقلال 
مقابل فولادخوزستان در هفته بیست وهفتم اظهارداشت: 
قهرمانی حق استقلال بود، چون عقلانی تر از همه تیم ها بازی 
می کرد. استقلال از تیم های دیگر بهتر بود و با شایستگی سه 
هفته مانده به پایان لیگ قهرمان شد. وی تصریح کرد: آیینه 
یک تیم، سرمربی  است. وقتی بازیکن از سرمربی اعتماد بگیرد 
به خوبی جوابش را می دهد. بازیکنانی که به استقلال آمدند 

جواب اعتماد »مجیدی« را دادند. استقلال امسال تیم کامل و 
شیکی بود و شیک هم قهرمان شد. خیلی ها به استقلال انتقاد 
می کردند، ولی سبکی که ارائه کرد مدنظر کادرفنی بود و جواب 
داد. بردن فولاد در اهواز کار راحتی نیست و استقلال با نمایش 
خوب حریفش را شکست داد. استقلال با توجه به بالانسی که 
در ترکیبش دارد پیش رفت و نفرات جایگزین هم براساس 
سیستم و ساختاری که طراحی شد، جواب دادند. این اتفاق 
باعث شد استقلال با شایستگی قهرمان شود. پشت فوتبال 
استقلال بازی های معقولانه بود. قربانی در خصوص اینکه 

مخالف برخی اتهام ها درباره قهرمانی پرسپولیس بود و اکنون 
به اظهارات مسئولان پرسپولیس و کادرفنی نسبت به حمایت ها 
از استقلال چه واکنشی دارد، بیان کرد: من همه مسائل را فنی 
نگاه می کنم. آن موقع فنی دیدم و الان هم فنی می بینم. فوتبال 
بازی استراتژی و فن است. اگر نتیجه نمی گیریم باید قبول کنیم 
ضعف از خودمان است. امسال بهترین تیم لیگ، استقلال است. 
استقلال از تیم هایی که ادعای قهرمانی دارند، بالانس تر بود و با 
شایستگی قهرمان شد. اینکه بگویند داوران از استقلال حمایت 
می کنند حرف درستی نیست. سال های قبل هم استقلالی ها 
چنین حرف هایی می زدند. این حرف ها فوتبال را از مسیر خودش 
خارج می کند. همان طور که پرسپولیسی ها انتظار احترام 
به قهرمانی های شان را داشتند، امسال هم باید به مجیدی و 
قهرمانی استقلال احترام بگذارند چون با شایستگی قهرمان شد. 

پیروز قربانی: 
»استقلال« خیلی شیک قهرمان شد

آرمان ملی: برگزاری جلسه کمیته اخلاق در خصوص 
»عزیزی خادم « که به صورت موقت از ریاست فدراسیون فوتبال 
از 28 بهمن ماه سال گذشته عزل شده و البته کمیته حسابرسی 
که مدیر آن رای مجمع را ندارد بر ابهامات فدراسیون فوتبال 

افزوده است. 
 جلسه کمیته 

جلسه کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال پیرامون بررسی 
اتهامات منصوب به شهاب الدین عزیزی خادم  برگزار شد. 
در این جلسه که چندین بار دچار تشنج شد عزیزی خادم در 
صحبت های خود به شدت علیه کمیته اخلاق موضع گیری کرد. 
وی گفت: حتی اگر تیم ملی را قهرمان جهان هم می کردم حذف 
می شدم و کمیته اخلاق در حال حاضر ادامه جریان سازی های 
هیات رئیسه که از بهمن سال گذشته علیه او ایجاد شده را پیش 
می برد. هیات رئیسه به صورت کاملا غیرقانونی من را برکنار کرد 
و شما هم با حمایت از این جریان سازی به دنبال تعلیق فوتبال 
ایران هستید. عزیزی خادم در خصوص حسابرسی  صورت گرفته 
پیرامون فعالیت های مالی فدراسیون فوتبال در دوره ریاست 
او تاکیدکرد: حسابرس این صلاحیت را ندارد که گزارش های 
مالی فدراسیون را بررسی کند چرا که کسی که این روند را 
شروع کرده خودش محکومیت کمیته اخلاق را دارد. اعضای 
هیات رئیسه و اعضای مجمع در نامه های جداگانه اعلام کردند 
کمیته حسابرسی غیرقانونی است و بارها طی نامه های جداگانه 
از کمیته اخلاق خواسته شده به قانون احترام بگذارد؛ اما روندی 
که شما شروع کردید نشان می دهد حکم دستوری در راه است. 
در جلسه کمیته اخلاق اتهاماتی علیه عزیزی خادم  مطرح 
شد که اولین اتهام مربوط به هزینه سفر مالک یک شرکت 

هواپیمایی به لیتوانی با تیم ملی فوتسال بوده که در جواب این 
سوال عزیزی خادم  اظهارداشت: با رایزنی هایی که با او انجام 
دادم توانستم ده ها میلیارد تومان هزینه پرواز تیم ملی برای او 
بگیرم و این پروازها همگی به شکل رایگان انجام شد و حالا 
برای رقمی حدود ۱۶۰۰ دلار باید محاکمه شوم و اگر موسوی 
چنین اقدامی نمی کرد، هزینه پروازهای تیم ملی از کجا قرار بود 
تامین شود؟ این بخشی از آورده من به فدراسیون و تعهدی 
که برای واردکردن پول به فوتبال داشتم بود. موضوع دیگر 
که در جلسه کمیته اخلاق مطرح شد در خصوص کمک ۱۰ 
میلیاردی به پرسپولیس بود. عزیزی خادم در واکنش به این 
موضوع اظهارکرد: همیشه چنین پرداخت هایی انجام می شد؛ 
بوده؛ چرا که دولت قادر به کمک مستقیم به باشگاه ها نیست؛ 
نه فقط پرسپولیس بلکه اگر می توانستیم با افتخار به استقلال و 
هر باشگاه دیگری که نیاز به کمک داشت کمک می کردیم. این 
موضوع هم با هماهنگی اتفاق افتاده و در قبال این پرداخت هم 
قرارداد بسته شده و هم سفته های تضمینی اخذ شده است. من 
به شکل غیرقانونی عزل شدم و این موضوع را به کمیته اخلاق 
اعلام و شکایت رسمی کردم. سوال اینجاست که اگر شما در 
پی حکم دستوری نیستید چرا پرونده عزل غیرقانونی من را که 
پیش از شکایت هیات رئیسه ثبت شده بود رسیدگی نکرده اید؟ 
چرا اینقدر شتاب زده و عجولانه رفتار می کنید؟ تیم ملی شرایط 
و امکانات برای صعود به جام جهانی نداشت؛ اما با لطف خدا و 
همت همکارانم در تیم ملی و فدراسیون فوتبال این تیم به عنوان 
نخستین تیم آسیا به جام جهانی صعود کرد؛ اما شما اعتبار من را 
خدشه دار کردید و با این حکم دستوری به صورت فوتبال چنگ 
می اندازید؛ در حالی که نتایج تیم  ملی سرمایه اجتماعی کشور 

است و حتی پرداخت مستقیم درآمد نفتی و گازی کشور مردم را 
آنقدر خوشحال نمی کرد. عزیزی خادم  در پایان جلسه آبی پاکی 
را روی دست اعضای کمیته اخلاق ریخت و افزود: من قطعا در 
مجمع شرکت خواهم کرد و از حق قانونی ام استقاده می کنم. اگر 
نمایندگان فیفا و کنفدراسیون فوتبال آسیا اعلام کنند که حق 
حضور در مجمع را ندارم تمکین خواهم کرد؛ در غیر این صورت 

در مجمع دهم خرداد شرکت می کنم. 
 کمیته حسابرسی

روز 8 آذرماه ۱3۹۹ که مجمع عمومی فدراسیون فوتبال 
اساسنامه جدید فدراسیون را تصویب کرد، هیچ کس فکر نمی کرد 
یکی از کمیته های تازه این اساسنامه محل مناقشه ای جدی 
در آینده فدراسیون باشد. »ایلنا« در ادامه نوشت: هنوز دقیقا 
مشخص نیست انتصاب سرپرست و اعضای کمیته حسابرسی در 
چه تاریخی اتفاق افتاده و البته چگونگی انتخاب کریم بهرامی، 
رئیس سابق هیات فوتبال قم هم در هاله ای از ابهام قرار دارد. 
مردی که تنها تصویر ماندگار از او در اذهان نشنیدن تعمدی صدا 
و سوال عادل فردوسی پور در برنامه ۹۰ بود که از او درباره انتقال 
سند خودروی هیات فوتبال استان به خود بهرامی می پرسید و او 
طفره می رفت و در آخر هم سرنوشت آن خودرو مشخص نشد. 
در این مدت نامه هایی با امضای بهرامی به اصطلاح افشا شد که 
تاریخ آن 2۹ فروردین قید شده بود و باتوجه به بازی های ملی 
فروردین ماه و قرعه کشی جام جهانی و مواردی از این دست، 
سوال بزرگ این است که هیات رئیسه چه وقتی فرصت کرد این 
انتصابات را بررسی کند و انجام دهد و آنها که این مدت نشان 
داده اند دست به افشاگری شان بی نظیر است، چرا این انتصاب 
را از همه مخفی کرده اند و حتی مصوبات آخرین جلسه خود در 
مشهد را به هیچ وجه اطلاع رسانی نکرده اند و نمی کنند؟ طبق بند 
۱ ماده ۶۰ اساسنامه این کمیته باید صورت های مالی، تلفیقی و 
گزارش حسابرس بیرونی را مورد بازبینی قرار داده و از کامل بودن 
و اعتبارحسابداری مالی، اطمینان حاصل نماید. در بند 2 همین 
ماده آمده: کمیته حسابرسی باید هیات رئیسه را در نظارت بر 
مسائل مالی و رعایت دقیق مقررات مالی مربوطه مساعدت 
نموده و به آنها مشورت دهد. این دو بخش آشکارا اعلام می کند 
که کمیته حسابرسی نقش مشورتی دارد. براساس آگهی روزنامه 
رسمی فدراسیون فوتبال به تاریخ ۱۶ فروردین ۱4۰۱ موسسه 
حسابرسی رازدار توسط مجمع عمومی فدراسیون به عنوان 
حسابرس مستقل بیرونی انتخاب شد. حال پرسش اینجاست که 
آیا گزارش این موسسه برای ارائه در مجمع به فدراسیون فوتبال 
رسیده که کمیته حسابرسی آن را مورد بازبینی قرار دهد؟ از 
سویی طبق بند ه ماده 23 اساسنامه انتخاب یا عزل رئیس، معاون 
و اعضای ارکان مستقل )کمیته حسابرسی، کمیته های انتخاباتی 
و ارکان قضائی( با پیشنهاد هیات رئیسه، از اختیارات مجمع 
عمومی است و افراد منتخب که به این کمیته آمده اند، توسط 
مجمع انتخاب نشده اند. باتوجه به همین مساله سوال بعدی آن 
است که آیا کمیته ای که اعضای آن باید توسط مجمع انتخاب 

شوند و این انتخاب انجام نشده، اصلا وجاهت قانونی دارد؟

شکست پرسپولیس مقابل سپاهان و البته 
برتری استقلال برابر فولاد باعث شد تا بعداز 
قهرمانی های متوالی پرسپولیس، این فصل 
آبی های پایتخت قهرمانی خود را 3 هفته قبل از 
پایان مسابقات جشن بگیرند. بهزاد داداش زاده 

در این خصوص صحبت کرد. 
 پس از سال ها، استقلال به قهرمانی 

رسید! 
باید یک واقعیت را بپذیریم که پرسپولیس 
و استقلال متعلق به دولت هستند و مردم 
هیچ نقشی در آنها ندارند. عواملی که باعث 
قهرمان  نتواند  فصل  این  پرسپولیس  شد 
شود، بی ثباتی در مدیریت بود. در این چند 
سال مدیران زیادی به پرسپولیس آمدند، 
اما نتوانستند، کاری برای پرسپولیس انجام 
دهند و این تغییرات باعث ضربه زدن به 
کادرفنی و بازیکنان شد. مدیران گذشته 
پرسپولیس بازیکنان بی کیفیتی جذب کردند 
که بدهی های زیادی برای تیم به وجود آوردند. 
 پرسپولیس در این فصل آماده نبود! 

۷۰ درصد نتایجی که پرسپولیس در این فصل 
گرفته، مدیون کم کاری مدیران این تیم بوده که 
فقط برای تیم حاشیه درست کردند. کادرفنی هم 
تمرکز سال های گذشته را نداشت و نتوانست تیم 
را به خوبی آماده مسابقات کند. بعضی از بازیکنان 
فعلی پرسپولیس، نتوانستند انتظارات را برآورده 
کنند و پیراهن پرسپولیس برایشان بزرگ است. 
حامد لک در این فصل اشتباهات زیادی داشت و 
مانند گذشته نبود. او ۱2 امتیاز را از پرسپولیس 
گرفت. مربی دروازه بان های تیم باید بیاید و 
به خاطر نحوه بد تمرین دهی برای دروازه بانان، 
شفاف سازی کند. لک از لحاظ روحی ضربه بدی 
خورد. وقتی لک بد بازی می کند کادرفنی مقصر 
است؟ فوتبال روی بدشان را در این فصل به 
پرسپولیس نشان داد. پرسپولیس وقتی می برد 
بازهم ایراداتی داشت. مدیر عامل باید تضمین 
دهد که گل محمدی بماند، زیر او عملکرد خوبی 

در پرسپولیس داشته است. 

گفـــتوگـــو

 وزنه برداری در حال  
نابودشدن است

سابق  دبیر  مقامی،  حسین  فارس: 
فدراسیون وزنه برداری در مورد شرایط این 
رشته و حواشی، حضور علی مرادی و رفتن یکتا 
جمالی، دختر وزنه بردار به صحبت پرداخت. 
وی اظهارداشت: 4 سال است که ما می گوییم 
وزنه برداری در حال نابود شدن است و این 
صحبت ها هم بدون غرض و مرض است. در 
حالی که وزنه برداری کشورمان می تواند شرایط 
خوبی داشته باشد و روند موفقیت ادامه پیدا 
کند، اما به خاطر ضعف مدیریت دچار حواشی 
می شود. درست است که مشکلات زیادی 
در ورزش ما به خصوص مالی وجود دارد، اما 
رئیس یک فدراسیون به عنوان پدر آن مجموعه 
می تواند با صحبت کردن و انگیزه دادن به 
ورزشکاران کمک کند. وی ادامه داد: بخشنامه 
می کنند که حضور آقایان در کنار بانوان درست 
نیست، اما خورشیدی به عنوان یک مرد چطور 
به همراه این دختر اعزام شده است؟ اینها 
مسائلی است که کسی به آنها پاسخ نمی دهد. 
4 روز است خبر رفتن یکتا جمالی می گذرد اما 
یک نفر از فدراسیون هم پاسخگو نبوده است. 
دبیر سابق فدراسیون وزنه برداری گفت: چطور 
می شود 5 نفر هم راه می روند و نمی توانند 
دو ورزشکار را         مدیریت کنند. جالب است 
شنیده ام بیرانوند دبیر فدراسیون هم قرار بوده 
برود اما ویزایش نیامده است. چطور در کنار 
یک ورزشکار دختر که آن هم سن و سالی 
ندارد، یک خانم به عنوان همراه اعزام نمی شود. 
چند سال است فریاد می زنم هر روز بودن علی 
مرادی در فدراسیون وزنه برداری یک سال 
این رشته را         عقب می اندازد، اما گوش شنوایی 
نیست و امیدوارم زودتر طبق قانون تغییرات در 

فدراسیون انجام شود. 

خارجازمستطیلسبز

بهزاد داداش زاده: 
کادرفنی پرسپولیس 

 تمرکز سال های گذشته 
را نداشت

خــــبر
 » کریم  باقری« 

سرمربی پرسپولیس می  شود؟ 
پس از شکست پرسپولیس برابر سپاهان و 
محرزشدن قهرمانی استقلال، انواع شایعات 
درخصوص آینده یحیی گل محمدی شنیده 
شد. یکی از این شایعات، احتمال سرمربی 
موقت شدن کریم باقری در صورت استعفای 
یحیی گل محمدی بود که در فضای مجازی 
همیشگی  دستیار  کریم  آقا  شد.  مطرح 
سرمربیان پرسپولیس در سال های اخیر بوده 
است؛ او پس از یک دوره دستیاری علی دایی 
با حضور حمید درخشان از این تیم رفت، اما با 
برانکو دوباره برگشت. هافبک استثنایی تاریخ 
فوتبال ایران و پرسپولیس در تمام پنج قهرمانی 
اخیر این تیم به عنوان مربی مشغول به کار بوده 
است. باقری، نه تنها با برانکو ۷ جام برد بلکه 
با گابریل کالدرون و یحیی گل محمدی نیز 
به عنوان کمک مربی روی نیمکت پرسپولیس 
نشست و درحال حاضر آشناترین فرد به شرایط 
کنونی این تیم است. اگر گل محمدی استعفا 
دهد، باقری می تواند تا انتخاب سرمربی بعدی 

بهترین گزینه موقت باشد. 

»عزیزی خادم« در جلسه کمیته اخلاق چه گفت؟

ابهام  در  وجاهت کمیته حسابرسی فدراسیون فوتبال! 

      جام 
مانه که چندی پیش همراه با مندی، دروازه بان چلسی 
در راه رسیدن به جام جهانی موفق  بود، ضربه پنالتی خود 
را از دست داد، اما لیورپول در نهایت پیروز شد تا این بار 

مانه نتواند باعث دورماندن دست صلاح از جام شود. 

             عکس  سجده
ابراهیم صالحی، مهاجم باتجربه تیم پیکان که روز شنبه 
چهارمین گل فصل خود را به ثمر رساند، بعداز آن سجده 
شکر به جا آورد و شادی جالبی را انجام داد. او  بعداز 15 

هفته موفق به گلزنی برای پیکان شده بود.

                      قهرمانی
پس از قطعی شدن قهرمانی استقلال، مرادی با ارسال 
تصویری نوشت: »قهرمانی تیممون مبارک. در این عکس 
توی بدترین حالت روحی بودم، ولی الان که اینو میذارم، در 

بهترین حالت روحیم. خدایا فقط شکرت.«

ت
شــ

سنو
عک

 پورتو که پیش از این قهرمانی اش را در لیگ برتر پرتغال 
مسجل کرده بود، در هفته پایانی این رقابت ها و در دیداری 
خانگی با گل های جوزانیو )48( و فرناندو آندراده )88( با 
نتیجه 2 بر صفر مقابل استوریل به برتری رسید تا جشن 
قهرمانی خود را با این برد برگزار کند. مهدی طارمی در ترکیب 
اصلی پورتو بود و تا پایان در ترکیب تیم تحت هدایت سرجیو 
کونسیسائو بازی کرد و پورتو با ۹۱ امتیاز قهرمان فصل -22 
2۰2۱ لیگ برتر پرتغال شد. طارمی که این فصل بهترین گلزن 
پورتو در لیگ برتر پرتغال بود و با 2۰ گل زده و ۱3 پاس گل 
نقش به سزایی در قهرمانی این تیم داشت، در جشن قهرمانی 
اژدها )لقب پورتو( گفت: فصل فوق العاده  و خیلی خوبی بود. 
ما ۹۱ امتیاز گرفتیم که در تاریخ ماندگار شد. ما از ابتدا سخت 
تلاش کردیم، اکنون اینجا هستیم تا با هواداران خود عنوان 
قهرمانی را جشن یگیریم. اکنون زمان لذت بردن از آن پس از 8 
یا ۹ ماه کار سخت است. وی در پاسخ به این پرسش که »فصلی 
با گل های زیاد برای تو بود و در جشن قهرمانی هم شادی 
ساکت کردن صداها )انگشت اشاره را جلوی بینی اش گرفت( 
را انجام دادی. این فصل برایت چطور بود؟«، اظهارداشت: 

کاری ندارم که مردم علیه من 
هستند )اشاره به انتقادات و 
مطالب توهین آمیز باشگاه 
اسپورتینگ لیسبون(، من 
کارم را انجام می دهم و سعی 
می کنم به تیم کمک کنم. من 
هرگز به کسی بی احترامی 
نکرده ام، اما افرادی بوده اند 
که به من احترام نگذاشتند. 
من اما هرگز در مورد آن 
چیزی نگفتم. طارمی 2۹ 
ساله این فصل در 4۷ بازی از 
رقابت های مختلف، 24 گل 
به ثمر رسانده و ۱۷ پاس گل 
هم تیمی هایش  برای  هم 

ساخته است. 

بیــنالمــلل


